
Zápis z I - 16. jednání Výkonného výboru
České asociace stolního tenisu

Datum: 23. 9. 2024 od 13 hodin v sídle Asociace, Zátopkova 100/2, Praha 6.

Účastníci: N. Endal – předseda VV ČAST,
P. Bohumský (částečně připojen online), J. Brothánek, I. Vacenovská
aM. Henžel – místopředsedové VV, H. Houdková - generální sekretářka, Z. Špaček– čestný
předseda ČAST (s hlasem poradním), J. Veselka - předseda Rady krajů

Program jednání:
1. Úvod, přivítání – N. Endal
2. Návrh programu zasedání VV ČAST a jeho schválení – N. Endal
3. Schválení zápisů VV ČAST č. 14 ze dne 22. 8. 2024 a č. 15 ze dne 10. 9. 2024

- N. Endal
4. Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání VV ČAST – N. Endal
5. Čtvrtletní zasedání s předsedy odborných komisí ČAST
6. 100 let výročí Československého stolního tenisu 2025
7. Rada krajů - J. Veselka

- Výběrové řízení krajští manažeři - N. Endal
- Smluvní vztahymezi RSST a Krajskými svazy ČUS - J. Veselka

8. Dozorčí rada – J. Juřena
- Informace předsedy Dozorčí rady

9. Ekonomická agenda – J. Brothánek
- Dotace NSA - investiční dotace 2024
- Dotace NSA - investiční dotace PARA 2024
- Průběžné Čerpání rozpočtu ČAST 2024
- Žádosti RSST
- Žádost o dotaci na turnaj Světového pohárumládeže ve stolním

tenise Havířov 2025
- Smlouvy SCR/RCMdruhé pololetí

10. Agenda reprezentace a talentovanémládeže
a) Reprezentace dospělých – I. Vacenovská
- HodnoceníWTTOlomouc 2024
- Koncepce centra sportuMV na olympijský cyklus 2025 - 2028
- Superliga 2024/2025

b) Reprezentacemládeže - I. Vacenovská
- HodnoceníWTT Varaždin, Otočec a Skopje
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c) Reprezentace PARA - Z. Špaček
11. Agendamezinárodních soutěží pořádaných ČAST - aktuální informace o

pořádaných
a plánovaných akcích
a) EYS Plzeň - přípravy 2024 + přihláška 2025
b) WTT Feeder Havířov + Olomouc 2025

12. Agenda soutěží pořádaných ČAST
a) Hodnocení MČR - online schůzka s pořadateli 5. 9. 2024

13. Odborné komise - jednotliví členové VV
a) Zprávy z jednotlivých odborných komisí – členové VV

14. Různé, diskuze, informace členů VV ČAST
a) Setkání k negativním jevům ve sportu - 19.9.2024 - H. Houdková
b) Projekt Všichni za stůl - prezentace - H. Houdková
c) Změna v orgánech TTM a VH TTM - Z. Špaček
d) Stanovy, Soutěžní řád (dotaz p. Závodní) - I. Vacenovská
e) Informace ze setkání s NSA v Ostravě - N. Endal, M. Henžel
f) Spolupráce s Čínskou ambasádou - N. Endal
g) Vyhlášení ankety sportovec rokuMV 2024 - 10. 10. 2024 18:00
h) Žádost Š. Bělík
i) Brožury extraliga - N. Endal

15. Termíny dalších VV ČAST – N.Endal
16. Soubor usnesení vyplývajících ze zasedání VV dne 23. 9. 2024 – N. Endal
17. Závěr – N. Endal

Aktualizováno 7. 10. 2024 Stránka 2



Zápis z jednání:

1. Úvod, přivítání, schválení programu jednání

N. Endal zahájil zasedání VV ČAST a přivítal přítomné členy VV.

2. Schválení programu zasedání VV ČAST

VV ČAST schvaluje jednomyslně výše uvedený program jednání VV ČAST.

3. Schválení zápisu z minulého jednání VV ČAST

Předseda asociace N. Endal projednal zápis VV ČAST č. 14 ze dne 22. 8. 2024 a č. 15 (per
rollam) ze dne 10. 9. 2024.

Usnesení:
USN268/I16/Bod3/23�09�2024
VV ČAST jednomyslně schvaluje zápisy z jednání VV ČAST č. 14 ze dne 22. 8. 2024
a č. 15 (per rollam) ze dne 10. 9. 2024.

4. Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání VV ČAST

Všechny úkoly zminulých zasedání, kteréměly termín do tohoto jednání, byly splněny
s výjimkou USN111, USN210, USN211 a USN238,USN251, USN253, USN255, kterým byly
posunuty termíny splnění.

5. Čtvrtletní zasedání s předsedy odborných komisí ČAST

Před jednáním tohoto výkonného výboru proběhla čtvrtletní porada předsedů odborných
komisí s vedenímČAST.

Komisemládeže
V úvodu prezentace se řešila problematika BTM (Bodovací turnaj mládeže) pro novou
sezónu. Vyskytly se nejasnosti ohledně úprav nebo neúprav rozpisu turnajů, a komise
navrhla zrušení bodových hodnot do žebříčků u některých turnajů. Diskutovalo se také o
tom, jak budou turnaje vypadat v příští sezóně. V Praze již proběhl BTM turnaj a turnaj U11 se
konal v Návsí, kde byla zaznamenána nižší účast kvůli povodním. Na základě výsledků BTM v
Praze byl vytvořen žebříček, včetně čtyřher, a na nadcházejícím turnaji v Havířově a Ostravě
se bude hrát smíšená čtyřhra. Také byla vznesena otázka, zda je účast členů komise
mládeže na těchto turnajích povinná.

Další bod prezentace se týkal Letní olympiády dětí a mládeže �LODM� v Českých
Budějovicích. Předsedkyně komise připravila doporučení ve vztahu k budoucí olympiádě,
která se uskuteční v Praze. Bylo zdůrazněno, že je nutné tuto záležitost projednat a připravit
s Komisí rozhodčích.
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Následně byla projednána problematika výběru SPS a OTM pro rok 2025. Po dlouhých
diskuzích byl zpracován nový formulář k podávání žádostí, který bude hodnotit více údajů.
Klubymají povinnost odevzdat své žádosti o zařazení do podpory do 31. října 2024.
Prezentace pokračovala tématemHBO, kde byly podepsány smlouvy s trenéry na další
sezónu a byl připraven podzimní seznam akcí ke schválení.

Důležitým bodem bylo takémistrovství ČRmládeže a kontrolní turnaje. Byl zpracován
systém proMČR a probíhala diskuse nad termínovou listinou pro jaro 2025. Zveřejněn byl
také rozpis kontrolních turnajů pro všechny kategorie. Pro kategorii U13 se uskuteční jeden
kontrolní turnaj, zatímco pro ostatní dvě kategorie budou dva turnaje. První z nich se bude
konat ve Vlašimi v termínu 16. – 17. prosince 2024.

Dalším projednávaným tématem bylo rozdělení odměn za umístění v žebříčku zaminulou
sezonu. Dále byly odeslány pokuty za neplnění podmínky aktivní mládeže podle soutěžního
řádu. Celková částka pokut činila přibližně 80.000 Kč a byla vznesena otázka, zda je to
příjem Komisemládeže. Také se uskutečnil telefonát s panem Truhlářem z KT Praha, který
uvedl, že nebude platit pokutu.

Komise rozhodčích
V období od dubna do září 2024 proběhla řada klíčových aktivit Komise rozhodčích. Mezi
hlavní činnosti patřily delegace rozhodčích na jednorázové i mezinárodní akce v ČR,
pořádání seminářů a školení rozhodčích, příprava dlouhodobých soutěží a několik
mezinárodních iniciativ.

V rámci jednorázových akcí byli rozhodčí delegováni namistrovství ČR �MČR� pro různé
věkové kategorie, napříkladMČRU17 v Brně, MČRU15 v Praze neboMČRU19 vMostě. Další
významné akce zahrnovaly Festival stolního tenisu v Plzni a Letní olympiádu dětí a mládeže
�LODM� v Českých Budějovicích. Namezinárodních akcích v ČR, jako jsouWTT Youth
Contender v Havířově, ITTF PTT Czech Open v Ostravě neboWTT Feeder v Olomouci, byli
rovněž přítomni delegovaní rozhodčí.

Komise také uspořádala několik seminářů pro rozhodčí různých licencí. Semináře zahrnovaly
prodlužování platnosti licencí a řešení zpětné vazby od účastníků. Rekordní účast byla
zaznamenána na semináři licence B v Praze, kde se přihlásilo 38 rozhodčích. Školení se
zaměřilo na licence NR, NU, A a B. Například na školení v rámci MČRU15 v Praze se zúčastnilo
11 rozhodčích, z nichž 9 splnilo podmínky pro získání licence.

Federální zasedání Komise rozhodčích ČAST a SSTZ v Čeladné, konané na konci června, se
zaměřilo na systém licencí a na vzdělávání rozhodčích. Jednalo se o překlad FAQ ITTF a
vzájemnou spolupráci při školeních zaměřených na tělesně postižené sportovce. Byla
projednána také pomoc při přeshraničních soutěžích a kandidatury na zkoušky
International Umpire.
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Komise připravila metodické pokyny pro dlouhodobé soutěže sezóny 2024–2025, včetně
delegace vrchních rozhodčích na tyto soutěže. Zároveň byla schválena kritéria pro výběr
rozhodčích na jednorázové akce, kde se hodnotila dosažená licence, úroveň rozhodování,
dostupnost, náklady na cestovné, věk a komunikační schopnosti.

Namezinárodní úrovni se dva kandidáti na zisk licence International Umpire (Michal Henžel
a Tomáš Kindl) zúčastnili online kurzu URC ETTU. Zkoušky proběhnou v říjnu 2024.

Dále se komise zaměřila na přípravu změn směrnic o udělování licencí, zejména na zajištění
efektivního přechodu na školení licence NU a plánuje zavést tyto změny od 1. ledna 2025.
Byla také diskutována změna školícího prostředí pro licenci C, kde se zvažují dvě varianty –
buď ponechání stávajícího systému s jiným administrátorem, nebo převedení školení pod
ČAST a KR ČAST.

Komise rovněž řešila problematiku odměn pro rozhodčí v dlouhodobých soutěžích. Aktuální
odměny neodpovídají času strávenému na daných utkáních, a proto je cílem zavést systém
kreditového hodnocení soutěží, který by reflektoval úroveň a náročnost utkání. Nový systém
byměl být zaveden od sezóny 2025–2026.

Do konce roku 2024 se komise zaměří na přípravu navýšení odměn, aktualizaci směrnic o
udělování licencí a na rozpočet pro rok 2025. Rovněž bude připraven kalendář pro
mezinárodní rozhodčí a agenda školení licence C bude převedena pod křídla ČAST.

Komise vrcholového sportu
Ve 3. čtvrtletí roku 2024 proběhlo pouze jedno jednání Komise vrcholového sportu �KVS�, a
to dne 13. srpna 2024 v Havířově. Hlavním bodem tohoto jednání bylo schválení nominace na
mistrovství Evropymužů a žen, které se uskuteční v Linci ve dnech 15. až 20. října 2024.
Reprezentační trenéři předložili své návrhy, které KVS jednomyslně schválila a následně je
schválil i Výkonný výbor. V mužské kategorii byli nominováni hráči Lubomír Jančařík, Pavel
Širuček, Jan Valenta a Ondřej Květoň, pod vedením trenéra Pavla Krpce. V ženské kategorii
byly nominovány HanaMatelová, Zdena Blašková, Hanka Kodetová, Veronika Poláková a
Helena Sommerová, s trenéry Renátou Štrbíkovou a Xu Kai. Masérem týmu je Aleš Říkovský.
Trenér mužské reprezentace Josef Plachý požádal o uvolnění ke dni 1. září 2024 a vedení
mužské reprezentace bylo do konce roku svěřeno Pavlu Krpcovi.

Dalším projednávaným bodem bylo hodnocení mistrovství Evropy juniorů �MEJ� 2024, které
proběhlo ve Švédsku od 12. do 21. července 2024. Velkým úspěchem byla obhajoba zlaté
medaile Hanky Kodetové ve dvouhře kadetek a také druhémísto vmixu, které získala
společně s Janem Škaldou. Bronzovémedaile v soutěžích družstev kadetů a kadetek jsou
rovněž příslibem do budoucna. Juniorky skončily na děleném 5. místě, což bylo podle
trenérůmaximummožného. Podrobná hodnocení trenérů byla zaslána VV a zveřejněna na
svazovémwebu.
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KVS dále schválila členy Sportovních center mládeže �SCM� a Regionálních center mládeže
�RCM� pro sezónu 2024–2025. Tyto seznamy byly rovněž schváleny VV a jsou dostupné na
svazovémwebu. Schváleny byly také nové reprezentační týmymládeže v kategoriích U19 a
U15, jejichž jmenování platí do 31. ledna 2025.

Ve třetím čtvrtletí byly podepsány smlouvy s reprezentačními trenérymládeže a trenéry
spolupracujícími s reprezentací. Rovněž byly uzavřeny nové smlouvy s trenéry SCM a RCM,
jelikož jejich předchozí smlouvy skončily 30. června 2024.

Za významnou událost třetího čtvrtletí lze považovat účast HanyMatelové na Letních
olympijských hrách 2024 v Paříži. Její vítězství v prvním kole proti Yang Xiaoxin zMonaka 4:2
bylo velmi příjemným překvapením. Ve druhém kole proti Eerland bohužel nevyužila vedení
3:1 a prohrála 3:4, přičemž poslední set skončil těsným poměrem 9:11. Jak sama hráčka
uvedla, prohra byla škoda, protože další zápas by byl vysílán opět v televizi a mohl být
skvělou propagací stolního tenisu v ČR.

Plán činnosti na 4. čtvrtletí 2024
Ve 4. čtvrtletí se uskuteční několik důležitých sportovních akcí. Mezi hlavní patří turnaj
China Smash, který proběhne v Pekingu od 26. září do 6. října 2024 a zúčastní se ho Hana
Matelová a Lubomír Jančařík. Další významnou akcí bude turnaj TOP 10 juniorů a kadetů v
polskémGrodziskuMazowiecki �4. – 6. října 2024�, kde bude Hanka Kodetová startovat za
kadetky a Jan Škalda je první náhradník za kadety. Dále se konámistrovství Evropymužů a
žen v Linci �15. – 20. října 2024� amistrovství světa juniorů v Helsingborgu �22. – 29.
listopadu 2024�.

Ve 4. čtvrtletí byměla proběhnout dvě jednání KVS. První jednání se plánuje na týden od 21.
do 25. října 2024, tedy po skončení mistrovství Evropy dospělých. Druhé jednání je
naplánováno na první týden v prosinci 2024. Prioritou pro toto čtvrtletí bude podle předsedy
KVS Pavla Krpce nalezení nového trenéra promužskou reprezentaci.

Mediální komise
● Standardní činnost: Správa webu, sociálních sítí, Ping-pong TV, PingCast, projekt

marketingovéhominima.
● Projekt MKTminima: Vyhodnocení, rozdělení finančních odměn, pokračování projektu

s rozšířeným hodnocením kritérií. Kluby se zlepšují v mnoha aspektech (sociální sítě,
videa, soutěže, pozvánky, grafiky, občerstvení, zvelebování hal, zavádění vstupného).

● Olympijské a Paralympijské hry: Mediální pokrytí bez problémů, příběh HanyMatelové
měl velký zásah.

● Turnaj v Olomouci: Standardní mediální pokrytí (články, sociální sítě, aftermovie).
● Media day pro kluby Extraligymužů: Účast všech týmů, pozitivní ohlasy, mnoho

materiálu.
● Nový člen týmu: Jan Eibich, pomoc s články na webu, plánované rozhovory.
● Debata omaskotech: Nejlepší varianta - dvojicemaskotů Ping a Pong pro akce jako

SUPERFINÁLE.
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Plány na další čtvrtletí
● PropagaceME v Linzi: Denní „Live blog“ a večerní shrnující článek s výsledky.
● Propagace Českého pohárumužů a žen.
● Televizní přenos z Extraligy žen: Repríza loňského finále HB Ostrov – Hodonín.
● Automatizované statistiky do TV přenosů: Po jednotlivých setech zobrazování

statistik (počet vyhraných bodů, nejdelší bodová série, nejvyšší vedení).
● Propagace Náborovéhowebu.

PARA komise
Paralympijské hry Paříž 2024 byly hodnoceny s ohledem na účast českých reprezentantů.
Vedoucí výpravy byli trenéři Vojtěch Rozínek, Milan Jašek a AndreaMacurová. Denisa
Macurová se zúčastnila na základě „divoké“ karty, ale v osmifinále prohrála s Ruskou
Prokofevovou, která se později stala finalistkou. Filip Nacházel se kvalifikoval ze singlového
žebříčku a prohrál v osmifinále s Trávníčkem ze Slovenska. Petr Svatoš, který se nominoval z
deblového žebříčku, vypadl ve 32 proti Venezuelanovi Quijadovi. Ve čtyřhře spolu s
Nacházelem prohráli v osmifinále s německým párem Bausem a Schmidbergerem. Jiří
Suchánek získal stříbrnoumedaili v kategorii TT2, když v semifinále porazil Francouze
Lamiraulta, ale ve finále podlehl Polákovi Czuperovi.

VVČAST gratuluje Jirkovi Suchánkovi a jeho trenéruMilanu Jaškovi k získání stříbrné
medaile na Paralympiádě v Paříži v kategorii TT2.

Rozpočet pro rok 2024 zahrnoval investice do nového vybavení. Bylo zakoupeno 5 vozíků od
firmy Ultina v celkové hodnotě 540 530 Kč s 15% spoluúčastí ze strany ČAST. Došlo také k
přesunu některých nákladů z roku 2023 do roku 2024, jako například Brazil Open, což
znamenalo celkové navýšení rozpočtu o 102 tisíc Kč. Další neplánované výdaje vznikly kvůli
zvyšujícím se nákladům namezinárodní turnaje, včetně Světové kvalifikace v Thajsku, která
stála o 110 tisíc Kč více, nebo turnajů v Lignanu, na Costa Brave a v Polsku. Zvýšení mezd
trenérům a fyzioterapeutům přidalo dalších 50 tisíc Kč. Byla provedena úsporná opatření do
konce letošního roku tak, aby překročení rozpočtu bylo co nejmenší. Tato úprava byla
schválena Parakomisí před zasedáním VV ČAST.

Hodnocení akcí reprezentace od června do srpna 2024 ukázalo, že na Czech Para Open se
zúčastnilo 23 hráčů, přičemž čeští reprezentanti získali tři bronzovémedaile v jednotlivcích
a tři bronzovémedaile ve čtyřhře. Reprezentace se také účastnila soustředění v Hodoníně a
Středoevropské ligy, kam přijeli hráči z Polska, Slovenska a Srbska.

Plánované akce na podzim 2024 zahrnují druhé kolo Ligy bez bariér v Hradci Králové, Český
pohár v Praze, Hodoníně a Brně, a mistrovství ČR tříčlenných družstev v Třebíči. V říjnu
proběhne ITTF French PARAOpen, kam byli přihlášeni tři juniorští samoplátci a trenér, který
bude financován z rozpočtu PARA. Tento turnaj je jediný, kterého se zúčastní naše
reprezentace PARA do konce letošního roku.

Aktualizováno 7. 10. 2024 Stránka 7



Činnost PARA komise do konce roku 2024 zahrnuje přípravu na podzimní volby do STK
vozíčkářů a stojících TP, definici činností jednotlivých STK a pravidel pro hlasování. Předseda
STK bude automaticky členem PARA komise. Komise se také zaměří na přípravu nového
přestupního řádumezi PARA oddíly, rozpočet na rok 2025 a vytvoření nových
reprezentačních kádrů pro následující rok.

Sportovně technická komise
STK ve 3. čtvrtletí 2024
STK pracovala ve stejném složení jako v předchozím období. Ve 3. čtvrtletí je každoročně
náročná práce, protože je nutné připravit ligové soutěže družstev pro nové závodní období,
což zahrnuje přihlášky, adresáře, termíny a rozlosování. Nejsložitější je příprava losování,
protože oddíly mají většinou více družstev a je nutné je rozlosovat tak, aby hrála podle
kapacity herny. Přípravu a celý koloběh ligových kol zajišťuje ředitel soutěží Miroslav Henžel,
který je současně i předsedou RIK a zajišťuje informovanost přes STIS. Problémy bývají s
rozdělením družstev do skupin, zejména pokud je více družstev z některých částí ČR,
například v 1. lize žen skupiny A a B. Rozdělení úkolůmezi ředitele soutěží a STK se řídí
směrnicí ČAST.

Současně probíhá i Český pohár I. stupeň pořádají KSST pro družstva hrající krajské a
regionální soutěže. Hraje se 35. ročník a kraje si mohou určit termíny soutěže od září 2024
do června 2025. II. stupeň pořádá ČAST za účasti přihlášených ligových družstev a
postupujících z I. stupně. Nyní běží 34. ročník za účasti 68 družstevmužů a 11 družstev žen.
Muži semohou přihlašovat podle svého zájmu do větve hrané vylučovacím systémemnebo
do skupinové části. Řízením je pověřen předseda STK V. Drozda. Příprava II. stupně je
poměrně náročná, protože v 1. kole nemohou hrát spolu družstva ze stejného kraje ani
družstva hrající spolu vmistrovské soutěži. Nevhodný a někdy i kritizovaný je Český pohár
žen. Pokud byly předloženy návrhy na změnu v soutěži žen, byly nereálné a nebylomožné je
využít. Problémy jsou každoročně s termíny, protože účastníci by nejraději odehráli co
nejvíce kol před zahájením ligy. Letos je problém i s termínem finále, protože je třeba sladit
finále Českého poháru se soutěžemi ETTU, což není možné udělat předem, protože to závisí
na účasti a postupu našich družstev.

Soutěžím se v posledních dnech postavila do cesty nečekaná překážka v podobě povodní
téměř po celé ČR, které způsobují ve všech oblastech činnosti obrovské problémy. Stejně je
tomu i ve stolním tenisu, kde rozehraný Český pohár hrají družstva s velkými problémy. To,
že zatím nedošlo k rušení žádných soutěží či utkání, svědčí o velké lásce k našemu sportu.

STK ve 4. čtvrtletí 2024
Mistrovské soutěže jsou připraveny a věříme, že současné povodně a počasí je nezastaví.
Všechny potřebné informace pro hráče a oddíly jsou zveřejněny ve STISu. První hodnocení
bude v závěru roku, kdy bude odehrána 1. polovina soutěží družstev. II. stupeň Českého
poháru, 34. ročník, rozehraný v září letošního roku, budemít vrchol v prosinci. Letos je
příprava finálového turnaje složitější, protože termíny v závěru roku jsou obsazeny
soutěžemi ETTU a o účast v nich bojují i naše družstva. Nadále budeme úzce spolupracovat
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s ředitelem soutěží, dále se budeme podílet na úpravách Soutěžního řádu, na kontrolách
prostřednictvím komisařů a podle potřeby i namistrovstvích ČR jednotlivců. Celkově je
možno říci, že náplň práce STK je dána předpisy v Soutěžním řádu, rozpisy soutěží a
Směrnicemi ČAST.

V. Drozda oznámil Výkonnému výboru ČAST ukončení svého působení v STK k 31. 12. 2024.

VVČAST děkuje V. Drozdovi za jeho dlouholetou činnost pro Český stolní tenis.

Trenérsko-metodická komise
Hodnocení činnosti za období duben 2024 až srpen 2024
V květnu 2024 proběhlo doškolení všech trenérských licencí v Praze, kterého se zúčastnilo
34 trenérů. Platnost jejich licencí byla prodloužena na dalších 5 let. Téma doškolení se
zaměřilo na čtyřhry amix, kde je v tréninku rezerva. V květnu byla také zveřejněna výzva na
nový běh trenérů licence A, ale školení se neotevře kvůli nedostatečnému počtu přihlášek.
Výzva na trenérskou licenci B byla úspěšnější a školení se otevře i při menším počtu
přihlášených. V Plzni při Superfinále 1. 6. 2024 proběhlo setkání TMKČAST s předsedy krajů
TMK, kde se řešilo vzdělávání trenérů D a C licence. U školení D licence byla doplněna
přednáška „Role trenéra, osobnost a etický kodex trenéra“ a školení bude nově trvat 12 + 2
hodiny samostudia. U školení C licence se klade důraz na praxi trenérů a korekci základní
techniky u dětí. Byla provedena aktualizacemetodických pokynů pro C i D licenci. Po
schůzce vypracovala M. Novotná s I. Vacenovskou úpravy a návrh směrnice ČAST č.2/2024.
V červnu proběhlo školení trenérů B licence v Havířově za účasti 13 trenérů, kde čínský
trenér Xu Kai předával své zkušenosti. V srpnu proběhla při WTT v Olomouci schůze členů
TMK, kde byly zadány úkoly na další období. I. Vacenovská projednávala možnosti propojení
ČAST a SMT Academy a propojení s dalšími raketovými sporty na ÚPOL v Olomouci.

Činnost duben až srpen 2024
Doškolení všech trenérských licencí proběhlo v květnu v Praze. Dokončení a zkoušky trenérů
licence A za 2. ročník byly částečně dokončeny. Byly aktualizovány otázky na licenci C a
proběhlo školení licence B v červnu v Havířově. Byly vytvořeny osnovy pro licenci A a
podepsán dodatekmemoranda s ÚPOL v Olomouci. Bylo dotvořeno Sedmero zlatých
pravidel a proběhla schůzka s předsedy TMK krajů v červnu v Plzni. Byly aktualizovány články
a spravovánmetodický web. Kondiční testování proběhlo částečně a byla aktualizována
směrnice pro rok 2024.

Návrh činnosti září až prosinec 2024
V září proběhne školení licence B v Havlíčkově Brodě a v prosinci doškolení všech
trenérských licencí v Havířově. Bude otevřen nový běh trenérů licence B pro rok 2024/2025 a
metodický web bude aktualizován. Bude se pracovat na sjednocení a kvalitě C licence v
krajích a připraví se ukázkové TJ v klubech. Bude pokračovat dotvoření Sedmero zlatých
pravidel a vytvoření osnov pro licenci A. Dodatekmemoranda s ÚPOL v Olomouci byl
projednán.
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6. 100 let výročí Československého stolního tenisu 2025

Přípravy výročí probíhají dle plánu.

Z. Špaček informoval, že slovenská strana souhlasí s vybranou grafickou variantoumince
pro toto výročí a dále, že V. Mackovou souhlasí s vedením slavnostního večera. Diskutovala
semožnost natočení promo videa na tento slavnostní večer.

Usnesení:
USN269/I16/Bod6a/23�09�2024
Výkonný výbor ČAST se souhlasem jednatelů TTMarketingu schválil zaplacení oslav výročí
100 založení organizovaného stolního tenisu v naší zemi z rozpočtu dceřiné společnosti
ČAST.

Usnesení:
USN270/I16/Bod6b/23�09�2024
Čestný předseda na následujícím jednání představí VV ČAST�
Hrubý návrh scénáře slavnostního večera k oslavám 100 let
Aktualizaci cen v hotelu Belveder
Aktualizaci cen a finální objednávkumincí k výročí s tím, že výroba proběhne do konce
letošního roku
Z� Z. Špaček
T� 22. 10. 2024

7. Rada krajů

- Výběrové řízení krajští manažeři
Činnosti spojené s výběrem krajskýchmanažerů pokračují a probíhají kola
výběrových řízení.

- Smluvní vztahymezi RSST a Krajskými svazy ČUS
Pokračuje úkol pro předsedu Rady krajů ohledně kontroly smluvních vztahůmezi
RSST a krajskými svazy ČAST, zejména u RSST, které nemají právní osobnost.

8. Dozorčí rada

- Informace předsedy Dozorčí rady

Předseda Dozorčí rady J. Juřena se z tohoto jednání VV ČAST omluvil.

Na webových stránkách asociace byl zveřejněn zápis z 11. jednání DR.
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9. Ekonomická agenda

- Dotace NSA - investiční dotace 2024
J. Brothánek informoval o podání žádosti o investiční dotaci dne 18. 9. 2024 na nákup
2 ksmikrobusů a pořízení kryoterapie jako doplnění regeneračního zázemí v NTC
Havířov.

- Dotace NSA - investiční dotace PARA 2024
J. Brothánek informoval o registraci investiční akce v rámci NSA a povinnosti ČAST
dodat zbývající podklady na NSA do 12. 10. 2024.

- PrůběžnéČerpání rozpočtu ČAST 2024
J. Brothánek informoval o průběžném čerpání rozpočtu ČAST 2024 především v
kapitoleWTT Feeder Olomouc.

- Žádosti RSST
VV ČAST přijal a projednal další žádosti o spolufinancování činnosti RSST pro rok
2024, které obdržel do termínu tohoto zasedání.

Usnesení:
USN271/I16/Bod9a/23�09�2024
VV ČAST schvaluje žádosti o spolufinancování činnosti RSST� Přerov, Kladno, Šumperk a
pověřuje J. Brothánka přípravou smluvní dokumentace do 15. 10. 2024.
Z� J. Brothánek
T� 15. 10. 2024

- Žádost o dotaci na turnaj Světového pohárumládeže ve stolním tenise Havířov
2025
N. Endal a J. Brothánek informovali o podání Žádosti o dotaci dne 17.9.2024 na turnaj
Světového pohárumládeže ve stolním tenise Havířov 2025 od Statutárníhoměsta
Havířova.

- Smlouvy SCR/RCMdruhé pololetí

Usnesení:
USN272/I16/Bod9b/23�09�2024
N. Endal společně s J. Malůšem připraví smluvní dokumentaci pro kluby zařazené do
SCM/RCMpro 2. pololetí roku 2024.
Z� N. Endal + J. Malůš
T� 22. 10. 2024
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10. Agenda reprezentace a talentovanémládeže

a) Reprezentace dospělých

- HodnoceníWTTOlomouc 2024
Na domácím turnaji dosáhl dílčího úspěchu pouze Lubomír Jančařík, který dokázal porazit
čínského hráče a dostal semezi nejlepších 8, kde prohrál s budoucím vítězem.

- Koncepce centra sportuMV na olympijský cyklus 2025 - 2028
V rámci příprav na Letní olympijské hry v Los Angeles v roce 2028 vyžaduje resortní centrum
Olymp čtyřletý koncepční plán pro období 2024–2028, který umožní lépe koordinovat
podporu amůže zajistit, že všichni sportovci budoumít optimální podmínky pro přípravu na
olympijské hry. Cílem je zajistit systematický přístup k přípravě sportovců, který povede k
dosažení co nejlepších výsledků na LOH 2028. Pavel Krpec zpracuje koncepci s hráči, které
vidíme jako naději pro LOH 2028, společně s N. Endalem a I. Vacenovskou.

Usnesení:
USN273/I16/Bod10a/23�09�2024
VV ČAST pověřuje svého předsedu odesláním koncepce pro olympijský cyklus 2025�2028
naMV.
Z� N. Endal
T� 30.9.2024

- Superliga 2024/2025
Proběhla online schůzka Superligy k letošnímu ročníku, za ČAST se ji zúčastnila I.
Vacenovská. Z českých klubů je přihlášenMoravský Krumlov a Břeclav.

b) Reprezentacemládeže

- HodnoceníWTT Varaždin, Otočec a Skopje
Série evropských turnajůWTT semladým reprezentantům v úvodu sezony nepodařila, v
jednotlivcích nevyhráli žádné umístění na předních pozicích a pouze na jednom turnaji se
dařilo česko-polskému páru Kodetová-Rajkowska ve čtyřhře, skončil na 3. místě.

c) Reprezentace PARA
Hlavním bodem byly Paralympijské hry v Paříži. Veškeré informace byly předsedou
PARAkomise předány ústně při čtvrtletní prezentaci této komise, a to v předcházející části
tohoto zápisu.

NSA udělila mimořádnou odměnu pro realizační tým J. Suchánka a požádala ČAST o návrh
rozdělení mezi jednotlivé členy týmu.
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Usnesení:
USN274/I16/Bod10c/23�09�2024
VV ČAST projednal a schválil návrh odměn realizačního týmu J. Suchánka a pověřuje N.
Endala zasláním tohoto návrhu na NSA.
Z� N. Endal
T� 23. 9. 2024

11. Agendamezinárodních soutěží pořádanýchČAST - aktuální informace

a) EYS Plzeň - přípravy 2024 + přihláška 2025
Přípravy turnaje pro letošní ročník probíhají. Je přihlášeno 145 hráčů a doprovodů z toho 29
Čechů.
R. Čech vypracoval přihlášku pro rok 2025.

Usnesení:
USN275/I16/Bod11/23�09�2024
VV ČAST schvaluje přihlášku na rok 2025 pro turnaj v rámci EYS v roce 2025 a pověřuje
generální sekretářku H. Houdkovou zasláním přihlášky na ETTU.
Z� H. Houdková
T� 29. 9. 2024

b) WTT Feeder Havířov + Olomouc 2025
Byly stanoveny nové termíny těchtomezinárodních turnajů dospělých pořádaných ČAST a
TTM ve spolupráci sWTT pro rok 2025.

WTT Feeder Havířov 5. - 9 .4. 2025
WTT Feeder Olomouc 26. - 31. 8. 2025

12. Agenda soutěží pořádanýchČAST

a) Hodnocení MČR - online schůzka s pořadateli 5. 9. 2024
Dne 5. 9. 2024 proběhla online schůzka s pořadateli s vrchními rozhodčími uplynulýchMČR.

VV ČAST bere na vědomí zprávu s hodnocením pořadatelů uplynulýchMČR v sezóně
2023/2024.

13. Odborné komise

a) Zprávy z jednotlivých odborných komisí –TMK, KR, MK, STK, RIK, KVS, PARA, KM

Informace o činnostech jednotlivých odborných komisí. Bylo uvedeno v úvodu tohoto
zápisu.
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Komisemládeže
Komisí byly dodány podklady pro výzvu na pořadatelství MČRmládeže 2025 a systém
Mistrovství ČRmládeže pro sezónu 2024/2025.

Usnesení:
USN276/I16/Bod13a/23�09�2024
VV ČAST bere na vědomí výzvu na pořadatelství MČRmládeže pro rok 2025 a schvaluje
systémMistrovství ČRmládeže pro sezónu 2024/2025.

Registračně-informační komise
M. Henžel informoval o spuštění funkcionality tréninkových center mládeže �TCM� v
Registru ČAST. Evidence TCM (zařazení hráči, trenéři, kluby) semusí importovat do
Rejstříku sportu NSA.

Dále informoval o problematice výchovného při následných přestupechmládeže a předložil
návrh výkladu při následných přestupechmládeže kategorie U11-U21.

Usnesení:
USN277/I16/Bod13b/23�09�2024
VV ČAST schvaluje navržený výklad a pověřil M. Henžela zveřejnit výklad v informacích
ředitele a na webových stránkách.
Z� M.Henžel
T� 15.10.2025

14. Různé, diskuze, informace členů VVČAST

a) Setkání k negativním jevům ve sportu - 19.9.2024 - H. Houdková
Dne 19. 9. 2024 se zúčastnila H. Houdková setkání pořádaného NSA na téma
negativní jevy ve sportu. Na programu bylo představení etického kodexu a
připravované povinnosti zavedení pozic Safeguardů národních sportovních svazů,
dále témata ohrožených děti (projevy šikany a zneužívání), poruch příjmů potravy u
sportovců, boj proti ovlivňování sportovních událostí a korupce ve sportu obecně,
aktuality v boji proti dopingu.

b) Projekt Všichni za stůl - prezentace - H. Houdková
H. Houdková odprezentovala přítomným projekt Všichni za stůl spojený s náborovým
webem a aktuálně probíhající činnosti spojené s tímto projektem.

c) Změna v orgánech TTM a VH TTM - Z. Špaček
Všechny podklady jsou vyhotoveny a podepsány a v nejbližších dnech dojde k podání
Návrhu na zápis do OR TTMarketingu. Po odstoupení 3. člena DR TTM jej nahradí Jiří
Veselka, předseda Libereckého krajského svazu stolního tenisu. Tuto změnu
jednomyslně schválil VV ČAST.
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d) Stanovy, Soutěžní řád (dotaz p. Závodní) - I. Vacenovská

Usnesení:
USN278/I16/Bod14d/23�09�2024
VV ČAST pověřil M. Henžela prostudováním problematiky dotazu pana Závodního a jeho
zodpovězením.
Z� M. Henžel
T� 5. 10. 2024

e) Informace ze setkání s NSA vOstravě - N. Endal, M. Henžel
N. Endal a M. Henžel informovali o setkání s předsedou NSAO. Šebkem v Ostravě při
akci nazvané RoadshowNSA.

f) Spolupráce s Čínskou ambasádou - N. Endal
Předseda asociace N. Endal informoval o pomoci Čínské ambasády s jednodušším
vyřízením víz pro naše sportovce, které je na základě našich nadstandardních vztahů.

g) Vyhlášení ankety sportovec rokuMV 2024
Dne 10. 10. 2024 proběhne slavnostní vyhlášení sportovce rokuMinisterstva vnitra za
rok 2024. Tohoto slavnostního večera se zúčastní předseda svazu N. Endal.

h) Žádost Š. Bělík
Výkonný výbor v souladu s ustanoveními řádů nevyhovuje žádosti Š. Bělíka, neboťmu
takové rozhodnutí nepřísluší. Podmínky startu v zahraničí jsou definovány
dostatečně jasně a neumožňují speciální výklad.
N. Endal se vzdal hlasování týkající se této záležitosti.

Usnesení:
USN279/I16/Bod14h/23�09�2024
VV ČAST pověřuje 1. místopředsedu P. Bohumského zasláním odpovědi Š. Bělíkovi jménem
Výkonného výboru ČAST.
Z� P. Bohumský
T� 8. 10. 2024

i) Brožury extraliga - N. Endal
Předseda informoval o problému vzniklém chybou tiskárny, kdy se v aktuální brožuře
extraligy žen vytiskla u klubu SKST Hodonín stránka z předchozího ročníku. Tiskárna
zaslala omluvu a návrhy na řešení.
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Usnesení:
USN280/I16/Bod14i/23�09�2024
VV ČAST pověřuje svého předsedu N. Endala předáním informace klubu SKST Hodonín o
možnostech řešení chyby tisku v brožuře pro extraligu žen. Varianty jsou nové vytištění a
dodání 100ks opravených brožur klubu SKST Hodonín či vytištění nové dvoustrany a její
distribuce všem extraligovým klubům.
Z� N. Endal
T� 8. 10. 2024

15. Termíny dalších VVČAST – N.Endal

Další jednání VV ČAST proběhne dne 8. 10. 2024 od 9:00 online formou.
VV ČAST 22. 10. 2024 - v sídle asociace od 13:00

16. Soubor Usnesení vyplývající z tohoto zasedání VV dne 23. 9. 2024

VV schválil všechna Usnesení vyplývající z tohoto zasedání VV ČAST.

SeznamUsnesení s úkoly, termíny, odpovědnými osobami z tohoto zasedání:

USN111 SmlouvyMČRmládeže J. Brothánek 22. 10. 2024

USN210 100 let výročí

USN211 Závěrka TTM N. Endal + J. Brothánek 22. 10. 2024

USN238 Mince k oslavám 100 let H. Houdková 22. 10. 2024

USN251 DR TTM Z. Špaček 22. 10. 2024

USN253 Právní subjektivita J. Veselka 30. 10. 2024

USN255 Google reklamy N. Endal 22. 10. 2024

USN264 Podmínky ve smlouvách 2025 J. Brothánek 31. 12. 2024

USN267 Kalendář 2025 J. Odstrčilík 31. 11. 2024

USN270 100 let - mince, scénář Z. Špaček 22. 10. 2024

USN271 Žádosti RSST J. Brothánek 15. 10. 2024

USN273 Konpce proMV N. Endal 30. 9. 2024

USN274 Odměny J. Suchánek N. Endal 23. 9. 2024

USN275 Přihláška ETTU 2025 H. Houdková 29. 9. 2024

USN277 Výklad výchovné M. Henžel 15. 10. 2024

USN278 Dotaz p. Závodní M. Henžel 5. 10. 2024

USN279 Odpověď Š. Bělík P. Bohumský 8. 10. 2024

USN280 Brožura SKST Hodonín N. Endal 8. 10. 2024
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17. Závěr

Jednání bylo ukončeno v 18:30 hodin.

Zapsala: Helena Houdková

Schválili: N. Endal, P. Bohumský, J. Brothánek, M. Henžel a I. Vacenovská

Aktualizováno 7. 10. 2024 Stránka 17


